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                                              PROTOKÓŁ – Nr X/2011        
      
 

                                               z obrad X/2011 sesji Rady Gminy Sulęczyno  
                     VI kadencji, które odbyły się w dniu 25 listopada 2011 roku  
                               w lokalu Sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno  
                                       i trwały od godziny 1003  do godziny 1505 

 

                           --------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

ZAŁĄCZNIKI: 
 
  1.Lista obecności radnych Rady Gminy Sulęczyno oraz gości na X sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada  
      2011 roku ( od str.1 do str.3 ). 
 
   2.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych na IX sesji VI kadencji Rady Gminy  
      Sulęczyno w dniu 06 października 2011 roku. 
 
   3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno. 
 
   4.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sulęczyno w roku szkolnym 2010/2011. 
 
   5.UCHWAŁA Nr X/67/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie uchylająca     
      uchwałę Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 08 września 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty  
      za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno. 
 
   6.UCHWAŁA Nr X/68/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty  
      za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno. 
 
   7.UCHWAŁA Nr X/69/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie podatku od  
      nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno. 
 
   8.UCHWAŁA Nr X/70/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie obniżenia  
      średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w Gminie Sulęczyno w 2012 roku. 
 
   9.UCHWAŁA Nr X/71/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia stawek  
       czynszu za dzierżawę gruntów gminnych. 
 
  10.UCHWAŁA Nr X/72/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie określenia  
       stawek podatku od środków transportowych w Gminie Sulęczyno. 
 
  11.UCHWAŁA Nr X/73/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie Wieloletniego  
       Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
       wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata  
       2012 – 2016. 
 
  12.UCHWAŁA Nr X/74/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie trybu  
       powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku  
       Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na członków Gminnej Rady Działalności   
       Pożytku Publicznego. 
 
  13.UCHWAŁA Nr X/75/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia trybu  
       i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego Gminy Sulęczyno w ramach  
       inicjatywy lokalnej. 
 
  14.UCHWAŁA Nr X/76/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie szczegółowego  
       sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3  
       ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów  
       aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
 
                                                                                                                                                                             - verte - 
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  15.UCHWAŁA Nr X/77/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie wyrażenia  
       zgody na sprzedaż nieruchomości 
     
  16.UCHWAŁA Nr X/78/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie wyrażenia  
       zgody na sprzedaż nieruchomości.                                                                                                                                                                                                      
                                                                                                                                                                                                   
  17.UCHWAŁA Nr X/79/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie przyjęcia  
        „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Sulęczyno w latach  
        2011 – 2017 ”. 
 
  18.UCHWAŁA Nr X/80/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie Gminnego  
        programu w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013 ”. 
 
  19.UCHWAŁA Nr X/81/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie uchwalenia  
       miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina  
       Sulęczyno – działka Nr 3183/10. 
 
  20.UCHWAŁA Nr X/82/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie uchwalenia  
       miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina  
       Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1. 
 
  21.UCHWAŁA Nr X/83/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w sprawie o przystąpieniu  
       do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Węsiory  
       w obrębie geodezyjnym Węsiory. 
 
  22.UCHWAŁA Nr X/84/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku zmieniająca uchwałę w  
       sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022. 
 
  23.UCHWAŁA Nr X/85/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku zmieniająca uchwałę w sprawie  
        uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011. 
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                                               PROTOKÓŁ – Nr X/2011        
      
      z obrad X/2011 sesji Rady Gminy Sulęczyno VI kadencji, które odbyły się 
w dniu 25 listopada 2011 roku w lokalu Sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno  
                                    i trwały od godziny 1003  do godziny 1505 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ad 1 
 

    Sprawy regulaminowe: 
 

a)otwarcie X sesji Rady Gminy. 
 
     Przewodniczący Rady Gminy Sulęczyno Kazimierz GAWIN stwierdził „ otwieram obrady 
     X sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 
      Na wstępie powitał radnych Rady Gminy obecnych na obradach X sesji VI kadencji Rady 
Gminy, sołtysów oraz gości, tj.: 
 
   1.Wójta Gminy Sulęczyno Bernarda GRUCZĘ  
   2.Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy Sulęczyno Wiesława ULATOWSKIEGO  
   3.Skarbnika Gminy Barbarę WAWRZON 
   4.Radcę Prawnego Aleksandra SKIBICKI 
   5.Dyrektor Zespołu Szkół w Sulęczynie Anna SŁUPIKOWSKĄ  
   6.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Podjazach Emilię DYSZER 
   7.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Węsiorach Klaudię JERECZEK 
   8.Dyrektora Szkoły Podstawowej w Borku Kamiennym Teresę HINCA 
   9.Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Sulęczynie Ewę KUJAWSKĄ 
 10.Członka Pomorskiej Izby Rolniczej Ryszarda POBŁOCKIEGO 
 13.Sołtysa Sołectwa Sulęczyno Bernadetę BASKE 
 14.Sołtys Sołectwa Mściszewice Maria STENCEL 
 15.SołtysA Sołectwa Podjazy Kazimierza LABUDĘ 
 16.Sołtysa Sołectwa Kistowo Antoniego THEUS  
 17.Sołtysa Sołectwa Borek Bogdana MALEK 
 18.Sołtysa Sołectwa Żakowo Stanisława ZŁOCH  
 19.Sołtysa Sołectwa Sucha Jana DOMASZK  
 20.Sołtysa Sołectwa Zdunowice Jana ZBLEWSKIEGO  
 21.Mieszkaniec wsi Sulęczyno Stanisław MROZOWICZ 
 22.Mieszkaniec wsi Sulęczyno Gerard GAWIN  
 23.Przedstawiciele mieszkańców Sołectwa Zdunowice 
 24.Przedstawicieli mediów. 
      
    Na stan 15 radnych Rady Gminy Sulęczyno udział wzięło w obradach Sulęczyno X sesji  
VI kadencji Rady Gminy 15 radnych Rady Gminy, zgodnie z listą obecności, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu ( str.1 ) oraz sołtysi, dyrektorzy szkół, media i goście ( str.2 i 3 ). 
 

   Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził, że 
sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał; 
 

b)przedstawienie porządku obrad IX sesji Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych  
    zmian. 
 
   Porządek obrad X sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno, który otrzymali radni Rady Gminy 
w dniu 18 listopada 2011 roku przedstawia się następująco: 
 
1.Sprawy regulaminowe: 
  
    a)otwarcie X sesji Rady Gminy, 
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    b)przedstawienie porządku obrad X sesji Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych zmian, 
    c)zatwierdzenie protokołu z obrad IX sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 06 października  
       2011 roku. 
  
2.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
 
3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy. 
 
4.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sulęczyno w roku szkolnym 2010/2011. 
 
5.Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
   a)uchylająca uchwałę Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 08 września 2011 roku w  
      sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę  
      Sulęczyno, 
   b)ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno, 
    c)podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno, 
   d)obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w Gminie Sulęczyno w  
       2012 roku, 
   e)ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów gminnych, 
   f)określenia stawek podatku od środków transportowych w Gminie Sulęczyno, 
   g)Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z organizacjami pozarządowymi oraz  
      podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o  
      wolontariacie na lata 2012 – 2016, 
   h)trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności  
      Pożytku Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na członków Gminnej Rady  
      Działalności  Pożytku Publicznego, 
   i)ustalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  
      Gminy Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej, 
    j)szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami  
      wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  
      publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących  
      działalności statutowej tych organizacji, 
   k)wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,                                                                                                                                                      
    l)wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,  
    ł)przyjęcia „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Sulęczyno w  
       latach  2011 – 2017 ”, 
  m)Gminnego programu w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013 ”, 
   n)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego  
       Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10, 
   o)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego     
       Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1, 
   p)o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
       części miejscowości Węsiory w obrębie geodezyjnym Węsiory, 
    r)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata  
       2012 – 2022, 
    s)zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011. 
 

6.Interpelacje i wolne wnioski. 
 

    Wójt ani Rada Gminy nie wystąpiła o wprowadzenie zmian do przedstawionego porządku obrad  
   X sesji Rady Gminy. 
     
   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN poddał pod głosowanie przedmiotowy  
   porządek obrad. 
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     Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

    - za przyjęciem przedstawionego porządkiem obrad X sesji VI kadencji Rady Gminy głosowało  
      15 radnych Rady Gminy. 
   
   Rada Gminy zatwierdziła jednogłośnie przedstawiony porządek obrad X sesji Rady Gminy  
    Sulęczyno. 
 

c)zatwierdzenie protokołu z obrad sesji Nr IX/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
   06 października 2011 roku. 
 

   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN przypomniał, że protokół z obrad sesji  
    Nr IX/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 06 października 2011 roku były do wglądu w biurze  
    Rady Gminy oraz został wyłożony w lokalu sali posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno na godzinę  
    przed  obradami  X sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno.  
 
   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN zadał pytanie w brzmieniu: 
 

   - Czy ktoś z radnych Rady Gminy Sulęczyno ma uwagi do zamieszczonej treści w protokole   
      Nr IX/2011 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno, której odbyły się w dniu 06 października  
      2011 roku? 
 

   Nikt z radnych Rady Gminy nie zabrał głosu w sprawie protokołu z obrad IX sesji Rady Gminy  
 
    Sulęczyno z dnia 06 października 2011 roku. 
 

    Brak dyskusji nad protokołem z obrad IX sesji Rady Gminy Sulęczyno. 
 

   Należy stwierdzić, że Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu – Nr IX/2011 z obrad  
   sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 06 października 2011 roku. 
 
   W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN poddał pod  
   głosowanie Radzie Gminy protokół z obrad IX/2011 sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
   06 października 2011 roku.  
 

  Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

   - za zatwierdzeniem protokołów Nr IX/2011 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 
     06 października2011 roku głosowało 15 radnych Rady Gminy, 
 
   Rada Gminy zatwierdziła jednogłośnie protokół Nr IX/2011 z obrad sesji VI kadencji Rady  
   Gminy Sulęczyno z dnia 06 października 2011 roku. 
 

Ad 2 
 

       Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas obrad     
    IX sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno w dniu 06 października 2011 roku.  
 
     Radni Rady Gminy otrzymali przedmiotowe sprawozdanie w komplecie materiałów za 
potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  2011 roku celem zapoznania się. 
 
       Rada Gminy przedmiotowe sprawozdanie przyjęła bez uwag. 
 

       Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas obrad IX sesji 
VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 06 października  2011 roku stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
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Ad 3 
 
   Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno za okres od dnia 06 października 2011 roku. 
 

     Sprawozdanie ustnie przedstawił Wójt Gminy Sulęczyno Bernard GRUCZA. 
 

     Na stronie drugiej materiałów jest przedstawiony wykaz umów, które w ostatnim okresie     
  zostały podpisane. 
    
  Niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Inspektor ds. leśnictwa, rolnictwa i ochrony środowiska Urzędu Gminy Henryk KOŻYCZKOWSKI  
stwierdził, iż dzięki współpracy z radnymi Rady i sołtysami drogi gruntowe względnie są dobrym 
stanie.  
 
Sołtys Sołectwa Zdunowice Jan ZBLEWSKI  wnioskował o założenie:  
- jednej lampy ulicznej w Zdunowicach, 
- jednej lampy ulicznej w Ogonkach. 
 
Radny Roman STENKA – wiosną udrożnić rów.  
 
Odpowiedzi udzielił inspektor ds. leśnictwa, rolnictwa i ochrony środowiska UG Henryk 
KOŻYCZKOWSKI  - dwie lampy uliczne się nie palą. 
Przepust zostanie udrożniony.  
 

 Ad 4 
  
     Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sulęczyno w roku szkolnym 
2010/2011. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
 2011 roku otrzymali informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sulęczyno w roku 
szkolnym 2010/2011, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.     
        
Ad 5  
 

    Podjęcie uchwał w sprawach:  
 

a)uchylająca uchwałę Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 08 września 2011 roku     
    w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę  
    Sulęczyno. 
 

     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
     2011 roku otrzymali projekt uchwały uchylająca uchwałę Nr VIII/56/2011 Rady Gminy  
     Sulęczyno z dnia 08 września 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w  
     przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno oraz rozstrzygnięcie nadzorcze  
     stwierdzające nieważność uchwały Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 8 września  
     2011 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez  
     Gminę Sulęczyno, celem dogłębnego zapoznania się z powyższymi dokumentami. 
 
     Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
     uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
     08 września 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu  
     prowadzonym przez Gminę Sulęczyno, a następnie poddał pod głosowanie projekt  
     przedmiotowej uchwały.     
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    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
     - za podjęciem uchwały w sprawie  uchylenia uchwały Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z  
       dnia 08 września 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu  
       prowadzonym przez Gminę Sulęczyno głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/67/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/56/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
    08 września 2011 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu  
    prowadzonym przez Gminę Sulęczyno stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

b)ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
     2011 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w  
     przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno celem dogłębnego zapoznania się  
     i wniesieniem ewentualnych zmian do przedstawionego projektu. 
 
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie 
     ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Sulęczyno, a  
     następnie poddał pod glosowanie. 
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

     - za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu  
       prowadzonym przez Gminę Sulęczyno głosowało 14 radnych Rady Gminy, 
     - nie głosowała 1 radna Rady Gminy ( wyszła z sali posiedzeń ). 
 

      Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/68/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu prowadzonym przez Gminę  
    Sulęczyno stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

c)podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno. 
  

   Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 
   18 listopada 2011 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości 
   i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno celem dogłębnego zapoznania się  
   i wniesieniem ewentualnych zmian do przedstawionego projektu. 
 
   Zabrał głos Wójt Gminy Bernard GRUCZA, który stwierdził, że zaproponowane zostały  
   podwyżki stawek podatkowych o wskaźnik inflacji w kraju 4,2 %. Coroczna podwyżka stawek  
   średnio o stopień inflacji oznacza, że realnie pozostają one na tym samym poziomie.  
   Wprowadzenie niższych podwyżek, albo ich zaniechanie spowodowałoby konieczność  
   radykalnego wzrostu w latach następnych. 
   Rada Gminy spotkała się w dniu 15 listopada 2011 roku w celu omówienia propozycji Wójta  
   Gminy, dot. stawek podatkowych na rok 2012.  Ponadto nad tymi zagadnieniami pracowała  
   Komisja Rady Gminy. 
    
   Brak dyskusji nad podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno. 
 
   Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
   uchwały w sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno,    
   a następnie poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.     
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  Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

   - za podjęciem uchwały w sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w  
     Gminie Sulęczyno głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

   Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/69/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w Gminie Sulęczyno  
    stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

d)obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w Gminie Sulęczyno w      
    2012 roku. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
    2011 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów  
    podatku rolnego w Gminie Sulęczyno w 2012 roku. 
 

    Wójt Gminy Bernard GRUCZA stwierdził, iż chodzi nam o ulżenie rolnikom, dlatego proponuje  
    się obniżyć z kwoty 74,18 zł za 1 q do kwoty 50,00 zł za 1 q.  
 

    Członek Izby Rolniczej Brunon DĄBROWSKI – czy podmioty skupowe nie uderzą z drugiej  
    strony? 
 
    Wójt Gminy Bernard GRUCZA udzielił wyjaśnień, twierdząc, iż ceny zbóż mamy  
    waloryzowane.  
 
    Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt  
    uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w Gminie  
    Sulęczyno w 2012 roku, a następnie poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały.   
 
   Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku    
      rolnego w Gminie Sulęczyno w 2012 roku głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/70/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w Gminie  
   Sulęczyno w 2012 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

e)ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów gminnych. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
    2011 roku otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów  
    gminnych. 
 
    Zabrał głos radca prawny Aleksander SKIBICKI  twierdząc, iż po kwotach należy wpisać słowa  
    „ netto ”.  
     
    Rada Gminy naniosła zmiany w projekcie uchwały. 
 
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia  
    stawek czynszu za dzierżawę gruntów gminnych, a następnie poddał pod głosowanie  
    przedmiotowy projekt uchwały.   
 
 
 
 
 



9 
 

 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

   - za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów gminnych  
     głosowało 14 radnych Rady Gminy, 
   - przeciwko głosował 1 radny Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

  UCHWAŁA – Nr X/71/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
  sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów gminnych stanowi załącznik do  
   niniejszego protokołu; 
 

f)określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w Gminie Sulęczyno. 
 

   Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w w/w sprawie za  
   potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada 2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z  
   projektem. 
   Wójt Gminy Bernard GRUCZA poinformował, że tych samochodów nie mamy wiele.  
 
   Zabrał głos mieszkaniec Gminy  Sulęczyno Stanisław MROZOWICZ, który stwierdził, iż nie  
   wiąże się to z jakością stanu dróg. Drogi transportowe są w złym stanie, np. Bytów – Kartuzy.  
   Moje przedsiębiorstwo posiada 17 samochodów transportowych. Przy drogach jest mnóstwo  
   zakazów. Nie powinno być drzew przy drogach. Najwyższy czas, aby drzewa zostały usunięte  
   przy drogach, gdyż z tego powodu jest najwięcej wypadków śmiertelnych. 
   Zła jakość dróg, ograniczenia oraz drzewa przy drogach powodują szereg wypadków.  
   Należy zmienić przepisy. Zdaniem mówcy znaki drogowe w 60 % są niepotrzebne, gdyż jest ich  
   stanowczo za dużo.  
    
   Sołtys sołectwa Borek Bogdan MALEK stwierdził, iż skoro ktoś te znaki stawiał, to musiał się na  
   tym znać i należy je przestrzegać.   
 

    Wójt Gminy Bernard GRUCZA – sprawę dotyczącą znaków będzie trzeba przekazać do  
   odpowiedniego ministerstwa. 
 
   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN – gnębieni są transportowcy. Sprawę zbyt dużej  
   ilości znaków trzeba będzie przekazać posłom RP z naszego terenu, aby tą sprawą zajęli  się w  
   sejmie. 
 

   Na powyższym zakończono dyskusje nad punktem 5 f) porządku obrad.  
 

   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie określenia  
   stawek podatku od środków transportowych w Gminie Sulęczyno. 
 

   Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków  
   transportowych. 
 
  Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
     
   - za podjęciem uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych w  
     Gminie Sulęczyno głosowało 10 radnych Rady Gminy, 
   - przeciwko głosowało 4 radnych Rady Gminy, 
    - wstrzymał się od głosu 1 radny Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/72/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku  
   w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych w Gminie Sulęczyno     
   stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
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g)Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z organizacjami pozarządowymi           
    oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
    i o wolontariacie na lata 2012 – 2016. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w w/w sprawie za  
     potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada 2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z  
     projektem. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
    Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z organizacjami pozarządowymi           
     oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
     i o wolontariacie na lata 2012 – 2016 i poddał pod głosowanie. 
 

     Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy  
     Gminy Sulęczyno z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami wymienionymi w art.3  
     ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2012 – 2016. 
 

    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z  
      organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o  
 
      działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2012 – 2016 głosowało 15 radnych  
      Rady Gminy. 
 
     Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/73/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sulęczyno z organizacjami  
    pozarządowymi  oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności  
    pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2012 – 2016 stanowi załącznik do niniejszego  
      protokołu; 
 

h)trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady     
    Działalności Pożytku Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na  
    członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
 

     Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie trybu  
     powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku  
     Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na członków Gminnej Rady  
     Działalności Pożytku Publicznego za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada 2011 roku,  
     celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie trybu  
     powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku  
     Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na członków Gminnej Rady  
     Działalności Pożytku Publicznego.  
 

      Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały trybu powoływania członków oraz organizacji i  
     trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, terminów i sposobu  
     zgłaszania kandydatur na członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu  
      działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania  
      kandydatur na członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego głosowało  
      15 radnych Rady Gminy. 
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    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/74/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady  
   Działalności Pożytku Publicznego, terminów i sposobu zgłaszania kandydatur na  
   członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego stanowi załącznik do niniejszego  
     protokołu; 
 

i)ustalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania  
    publicznego Gminy Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia  
    trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego Gminy  
    Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
    2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 

     Zabrał głos radny Krzysztof BASKE – kto decyduje i przydziela środki na stowarzyszenia? 
 
    Wójt Gminy Barnard GRUCZA – będzie ustalone ciało, które rozpatrywać będzie wnioski,  
    np. od stowarzyszeń i przekazywać swoje oceny Radzie Gminy.  
 

    Na powyższym zakończono dyskusje nad punktem 5 i) porządku obrad.  
 

    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia  
    trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego Gminy  
    Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej i poddał pod głosowanie. 
 
    Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia trybu  
    i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego Gminy Sulęczyno      
    w ramach inicjatywy lokalnej. 
 
    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o  
      realizację zadania publicznego Gminy Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej głosowało  
      15 radnych Rady Gminy. 
 

    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/75/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie ustalenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania  
   publicznego Gminy Sulęczyno w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik do niniejszego  
     protokołu; 
 

 j)szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami      
   wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  
   publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach  
   dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie  
   szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami      
    wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  
    publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach  
    dotyczących działalności statutowej tych organizacji  za potwierdzeniem odbioru w dniu  
    18 listopada  2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 
    Zabrał głos mieszkaniec gminy Sulęczyno Pan Stanisław MROZOWICZ na temat organizacji  
    pozarządowych. Zbliżają się Święta Bożego Narodzenia i z tego względu należałoby  
    zorganizować paczki dla biednych dzieci z terenu gminy. Trzeba podejść do przedsiębiorców  
    i innych osób o środki finansowe na ten cel. Następnie mówca zwrócił się do Pani radnej , a  
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    zarazem Prezesa O/ZK-P w Sulęczynie Janiny KREFTA o zajęcie się tą sprawą. Do Pana Wójta  
    Gminy proszę nie zwracać się o pieniądze, gdyż on dostaje zasiłek, a nie pensję.  
    Liczę na Ciebie Janka, że zajmiesz się ta sprawą – od Wójta nie bierz, bo on ma zasiłek, a nie  
    pensję. Można zrobić zbiórkę koło kościoła. Włączyć do tego zadania Caritas. 
     Następnie podszedł do Pani radnej KREFTA i przekazał pewną kwotę na ten cel.  
 
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN podziękował na wystąpienie.  
      
    Pan Stanisław MROZOWICZ stwierdził „ nie dziękuj, a pomóż ”.   
 

    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził, iż proszę nie sugerować, co mam  
    zrobić ze swoją dietą.  
     
    Sołtys Sołectwa Borek Bogdan MALEK – Rada Gminy podjęła uchwałę o wynagrodzeniu Wójta  
    Gminy.  
    
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN zwrócił się do Pana MROZOWICZA  
    twierdząc, iż przy Pana obrotach Panie MROZOWICZ to jest zasiłek, a my tak nie uważamy.  
    Następnie Przewodniczący Rady Gminy przywołał do porządku Pana Mrozowicza.  
     
    Zabrał głos radny Stefan KARCZ – ile na terenie Gminy jest organizacji pozarządowych? 
 
    Wójt Gminy Bernard GRUCZA – nie wiem ile, gdyż w tut. Urzędzie nie ma rejestru dotyczącego  
    organizacji pozarządowych. Możemy zrobić taki rejestr.  
 
    Zabrał głos Radca Prawny Aleksander SKIBICKI – chodzi o Organizacje Pożytku Publicznego.  
 
    Na powyższym zakończono dyskusję nad punktem 5 j) porządku obrad.  
 
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie 
    szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami      
    wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  
    publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach  
    dotyczących działalności statutowej tych organizacji i następnie poddał pod głosowanie. 
 
    Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 
 
    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami  
      pozarządowymi i podmiotami  wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  
      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w  
      dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji głosowało 15 radnych Rady  
      Gminy. 
 
    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/76/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi  
   i podmiotami  wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o  
   działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa  
   miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 
     stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

 k)wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.    
 
      Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie  wyrażenia  
     zgody na sprzedaż nieruchomości  za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  2011 roku,  
     celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
      

      Wójt Gminy Bernard GRUCZA poinformował, iż dzierżawcy wieczyści mają prawo do  
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     pierwokupu. Sprzedaż bezprzetargowa działki. Użytkownicy wieczyści płacą identyczny  
     podatek od nieruchomości.  
       

     Radny Józef HINCA zadał pytanie:  
     Ile takich terenów ma Gmina Sulęczyno? 
      
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził , iż Pan Wójt Gminy na następną  
     sesje przygotuje informacje, ilu działek to dotyczy.  
 
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie 
     wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości i poddał pod głosowanie.    
 

     Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  
     sprzedaż nieruchomości.  
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 

     -  za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości głosowało  
        14 radnych Rady Gminy, 
 
     - wstrzymał się od głosu 1 radny Rady Gminy.  
 
    Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/77/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
                                                                            
 l)wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
  
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie  wyrażenia  
     zgody na sprzedaż nieruchomości za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  2011 roku,  
     celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
     wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości i poddał pod głosowanie.    
 
     Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  
     sprzedaż nieruchomości.  
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 
     -  za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości głosowało  
        15 radnych Rady Gminy.  
 

    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/78/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
   sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

 ł)przyjęcia „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie    
    Sulęczyno w latach 2011 – 2017 ”. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
     „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Sulęczyno w latach  
     2011 – 2017 ” za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  2011 roku, celem dogłębnego  
     zapoznania się z projektem. 
 
      Zabrał głos radny Stefan KARCZ – na stronie 119 są wymienione instytucje organizacji  
     pozarządowych w ilości 7. Ten projekt uchwały nie dokońca przygotowany jest rzetelnie.   
 

     Wójt Gminy Bernard GRUCZA – do końca nie umiem odpowiedzieć, gdyż Pani Kierownik  
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     GOPS-u, która przygotowała projekt uchwały jest dzisiaj na szkoleniu. 
 

     Radny Grzegorz STEFAŃSKI – w uchwale nie wyszczególniać organizacje pozarządowe.  
      
     Radny Jacek DRIWA – dot. GOPS-u. Ukazał się raport NIK-u, dot. dożywiania dzieci. 
     Czy są zwroty środków? 
 

     Wójt Gminy Bernard GRUCZA – do końca roku kalendarzowego te pieniądze są wykorzystane.  
 

     Radny Jan KROPIDŁOWSKI poruszył sprawę kadencyjności Gminnej Komisji Rozwiązywania  
     Problemów Alkoholowych.  
     Pytanie: 
     Kiedy będzie wybór GKRPA? 
 
     Odpowiedzi udzieliła inspektor ds. obronnych oraz obsługi Rady Gminy Jolanta BRONK  
     twierdząc, iż Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie jest komisją Rady  
     Gminy. Tej komisji nie wybiera Rada Gminy. Nie ma kadencyjności.  
 

    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
     „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Sulęczyno w latach  
     2011 – 2017 ” i następnie poddał pod głosowanie.  
   
     Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „ Strategii  
     Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Sulęczyno w latach 2011 – 2017 ”. 
 

     Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 

     -  za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów  
        Społecznych w Gminie Sulęczyno w latach 2011 – 2017 ” głosowało 14 radnych Rady Gminy, 
     - wstrzymał się od głosu 1 radny Rady Gminy.  
 
    Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/79/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie przyjęcia „ Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych w  
    Gminie Sulęczyno w latach 2011 – 2017 ” stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
     
 m)Gminnego programu w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013. 
 
      Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały Gminnego programu  
      w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013 za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada   
      2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 

      Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
      Gminnego programu w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013, a następnie poddał pod  
      głosowanie. 
 
      Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
      Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 
     -  za podjęciem uchwały w sprawie uchwały Gminnego programu w zakresie dożywiania na lata  
         2011 – 2013 głosowało 15 radnych Rady Gminy.  
 
    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/80/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie uchwały Gminnego programu w zakresie dożywiania na lata 2011 – 2013 stanowi  
      załącznik do niniejszego protokołu; 
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n)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu  
    geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10. 
  
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia  
     miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno,  
     gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10 za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada   
     2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
     uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego  
     Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10, a następnie poddał pod głosowanie. 
 
     Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

      Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 

     -  za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
        przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10 
 
        głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 

    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/81/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części  
    obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3183/10 stanowi  
      załącznik do niniejszego protokołu; 
 

 o)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu  
     geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1. 
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały uchwalenia  
     miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno,  
     gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1 za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada   
     2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z projektem. 
 

      Radny Kazimierz GLINIECKI zwrócił uwagę na przygotowanie mapek. Na mapce oznaczyć  
     kierunek, np. droga Kartuzy.  
   
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
     uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego  
     Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1, a następnie poddał pod głosowanie. 
 

      Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 

     Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 
     -  za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
        przestrzennego części obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1 
        głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
 
    Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/82/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku w  
    sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części  
    obrębu geodezyjnego Sulęczyno, gmina Sulęczyno – działka Nr 3184/1 stanowi  
      załącznik do niniejszego protokołu; 

                                                                                                                                                                                                                                                          
 p)o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
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    dla części miejscowości Węsiory w obrębie geodezyjnym Węsiory. 
 
     Radni Rady Gminy w komplecie materiałów otrzymali projekt uchwały o przystąpieniu do  
     sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości  
     Węsiory w obrębie geodezyjnym Węsiory za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada   
     2011 roku, celem dogłębnego zapoznania się z przedmiotowym projektem. 
 

    Radny Jacek DRIWA – ile jest tam tego lasu? 
 
     Na pewno jest we wniosku inwestora stwierdził Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI.  
  
     Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt przedmiotowej uchwały, a  
     następnie poddał pod głosowanie. 
 

      Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
     Głosowanie przebiegało, jak poniżej:         
 
     -  za podjęciem uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
        przestrzennego dla części miejscowości  Węsiory w obrębie geodezyjnym Węsiory głosowało  
        15 radnych Rady Gminy. 
 
     Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

     UCHWAŁA – Nr X/83/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku o  
     przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
 
     przestrzennego dla części miejscowości  Węsiory w obrębie geodezyjnym Węsiory 
       stanowi załącznik do niniejszego protokołu;  
 

r)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na  
   lata 2012 – 2022.  
 
   Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
   2011 roku otrzymali projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy  
   Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022.  
 
   Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółowo omówiła projekt uchwały zmieniająca  
   uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022. 
 
   Dyskusja nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy  
   Finansowej Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022: 
 
  1.Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI zadał pytanie: dlaczego wykreślono  
     modernizację drogi Podjazy – Widna Góra? 
      Należy odcinkami kontynuować modernizację drogi Podjazy – Widna Góra. 
 
     Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI stwierdził, iż na razie nie przewiduje się tam  
     modernizacji, gdyż będzie tam wykonywana kanalizacja sanitarna. Najpierw będzie wykonana  
     kanalizacja, a następnie modernizacja drogi.  
 
 2.Radny Kazimierz GLINIECKI stwierdził, iż raz się mówi o modernizacji, a następnie o  
    budowie drogi, np. modernizacja drogi do Zdunowic wraz z Ogonkami, budowa drogi na  
    Bukową Górę.  
 

    Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON – modernizacja drogi Bukowa Góra – Sulęczyno. 
 

    Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI – zgodnie z obowiązującymi przepisami powinno się  
    używać: przebudowa i budowa drogi.   
   
3.Sołtys Sołectwa Zdunowice Jan ZBLEWSKI – do 2014 roku nie przewiduje się budowy drogi do  
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   Zdunowic, a planowano ją wykonać wcześniej. Dlaczego tak się dzieje? 
 

   Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Bernard GRUCZA twierdząc, iż „ wyszło na jaw, że jest to  
   droga lasów państwowych, a lasy nie pozwolą nam na budowę drogi do Zdunowic. 
   Dlatego tą drogę wykreśliliśmy z planu.  
    
   Kontynuacja wypowiedzi sołtysa Sołectwa Zdunowice Jana ZBLEWSKIEGO – pierwotny zapis  
   brzmiał „ Budowa drogi Zdunowice wraz z Ogonkami ”, a teraz jest inaczej zapisane – ominięto  
   Ogonki.  
 
4.Radny Józef HINCA zadał pytanie: dlaczego nie na zadania inwestycyjnego „ Dokończenie  
   budowy drogi w sołectwie Żakowo” ? Sama wioska została bez asfaltu. Należy dokończyć  
   budowę tej drogi. 
     
   Wójt Gminy Bernard GRUCZA zadanie to zostało wyjęte z planu, gdyż najpierw będziemy  
   wykonywać kanalizację sanitarną z własnych środków, dlatego, że za mało mieszkańców  
   przypada tam na 1 km2 . Dokończenie budowy drogi zostanie przesunięte w czasie, odcinek ten  
   będzie wykonany po wykonywaniu kanalizacji sanitarnej.  
 
   Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON stwierdziła, iż zawsze mówiło się o budowie drogi do  
   Zdunowic. Nie mówiło się o Ogonkach. 
    
   Sołtys Sołectwa Zdunowice – przegłosowano i zapisano Ogonki. 
 
   Modernizacja drogi Zdunowice oraz Ogonki. 
 
   Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI zabrał głos w sprawie kanalizacji sanitarnej – jeszcze  
   raz przystąpimy do konkursu o 3 mln zł na wykonanie kanalizacji sanitarnej: Bukowa Góra,  
   Węsiory, Mściszewice.  
   Spółka spłaca swój zaciągnięty kredyt z amortyzacji.  
 
5.Radny Stefan KARCZ – co z budową drogi Podjazy – Widna Góra? 
   Pytanie: Czy to całkiem wykreślone ma być, czy tez nie?  
 

   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI – Pan radny Stefan KARCZ ma rację.  
   Wiadomo jest, że w 2012 roku będzie ukończona kanalizacja sanitarna.  
   Droga nie jest zaplanowana w 2013 i 2014 roku.  
   Droga ta powinna być wykonana w 2013 roku.  
    
   Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI - mamy priorytety, dot. dróg: 
   - Borek - Bielawki, 
   - Węsiory w kierunku Gapowa. Droga ma podbudowę i dlatego będzie tańsza, 
   - Podjazy - Widna Góra, 
   - Żakowo – Bielawki – Borek. 
    
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz BIELICKI stwierdził, iż niech zapis zostanie  
   budowa drogi Podjazy – Widna Góra. 
 
6.Radny Jozef HINCA – wykonać asfalt w Żakowie. 
 

7.Sołtys Sołectwa Borek Bogdan MALEK – w Bielawkach jest „ nieszczęsny ” druk i do remontu  
   jest most.  
 
   Zabrała glos Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON twierdząc, iż zmiany dotyczą 2011 roku. 
 
8.Radny Roman STENKA poruszył kwestię budowy parkingu w Sulęczynie. 
  
   Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI – to jest działanie ryby. Skoro nie otrzymamy środki na  
   drogi, to może zrobimy parking. Wtedy zrodził się pomysł wykonania parkingu z 15 % wkładem  
   gminy. 
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9.Radny Kazimierz GLINIECKI – parking przy szkole w Sulęczynie.  
   Pytanie: czy jest ułożony drenaż?  
 
   Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI - jest zaplanowana specjalna rura,  
   która będzie odprowadzała wodę z parkingu.  
  
   Po zakończeniu dyskusji nad punktem 5 r) Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN  
   odczytał projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
   Gminy Sulęczyno na lata 2012 – 2022, a następnie poddał pod głosowanie. 
 
   Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
   - za podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno na lata  
     2012 – 2022 głosowało 8 radnych Rady Gminy, 
   - wstrzymał się od głosu 7 radny Rady Gminy. 
 
    Rada Gminy podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

   UCHWAŁA – Nr X/84/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku 
   zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulęczyno  
   na lata 2012 – 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 

s)zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011.  
 
    Radni Rady Gminy w komplecie materiałach za potwierdzeniem odbioru w dniu 18 listopada  
 
    2011 roku otrzymali projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu  
    Gminy Sulęczyno na rok 2011.  
 

     Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółowo omówiła projekt uchwały zmieniająca  
    uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011.  
 
    Dyskusja: 
 
   1.Radny Stefan KARCZ zabrał głos w sprawie budowy boiska wielofunkcyjnego w  
      Mściszewicach  - 200.000,00 zł.  
      Zadał pytania:  
      a)czy to są pieniądze z kredytu? 
      b)czy te środki w wysokości 200.000,00 zł będą przeznaczone na inne inwestycje? 
 

      Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON twierdząc, iż nie są to środki  
      finansowe z kredytu. Te środki nie zostaną przesunięte na inne inwestycje. Środki te będą  
      przeznaczone w budżecie Gminy na rok 2012. 
      
    Na powyższym zakończono dyskusje nad punktem 5 s) porządku obrad.         
                  
    Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN odczytał projekt uchwały w sprawie  
    uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011 i poddał pod głosowanie.  
 
    Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 
    - za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno  
      na rok 2011 głosowało 15 radnych Rady Gminy. 
     
    Rada Gminy podjęła jednogłośnie przedmiotową uchwałę. 
 

    UCHWAŁA – Nr X/85/2011 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 25 listopada 2011 roku 
    zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sulęczyno na rok 2011  
      stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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     Na powyższym wyczerpano punkt 5 porządku obrad X sesji Rady Gminy Sulęczyno. 
 

Ad 6 
 

    Interpelacje i wolne wnioski. 
 
   1.Sekretarz Gminy Wiesław ULATOWSKI udzielił wyjaśnień Panu radnemu DRIWA – 1,28 ha  
      lasu. 
 
   2.Radny Krzysztof BASKE poruszył sprawę internetu w naszej gminie.  Kiedy będzie internet w  
      całej Gminie? 
 

      Wójt Gminy Bernard GRUCZA – do 2015 roku musi zadanie być zrealizowane. Duża część  
      będzie podłączona do istniejącego światłowodu. 
 
   3.Radny Jan KROPIDŁOWSKI wnioskował o budowę szosy przez wieś Kistowo. 
       Internet przez telekomunikację – jest się zmuszonym mieć telefon stacjonarny, aby mieć  
       internet. 
 

   4.Radny Jozef HINCA – czy w tym projekcie będzie ogrodzenie boiska w Podjazach? 
      Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Bernard GRUCZA – tak.  
 
   5.Radna Maria ŁUKOWICZ – czy przetarg na boisko w Węsiorach będzie w br.? 
      Wójt Gminy Bernard GRUCZA – w 2012 roku będzie przetarg. 
 
   6.Radny Krzysztof BASKE – na jakim etapie jest sprawa ulicy Rzemieślniczej w Sulęczynie? 
 
       Wójt Gminy Bernard GRUCZA – nie ma kontaktu z Panem KNUT, który aktualnie jest  
       zagranicą.  Pojedziemy z Panem Przewodniczącym Rady Gminy do Państwa KNUT do  
       Wejherowa.  Po tym spotkaniu będziemy wiedzieć,  co dalej robić w tej sprawie. Państwo  
       KNUT muszą konkretnie się wypowiedzieć w tej kwestii.  
       Ostatecznością będzie podjecie kroków o wywłaszczenie, zgodnie z specustawą. 
         
   7.Radny Józef HINCA – poszerzyć wjazd na teren Szkoły Podstawowej w Podjazach  i wstawić  
      szerszą bramę.  
   
   8.Radna Zofia JERECZEK – budynek gospodarczy przy Przedszkolu w Węsiorach – 
      Pan CICHOSZ położy blachę na dachu budynku gospodarczego.  
     
   9.Radny Stefan KARCZ wnioskował o zdjęcie eternitu ze szkoły w Mściszewicach. 
      Wójt Gminy Bernard GRUCZA stwierdził, iż obligatoryjnie wymiana azbestu musi nastąpić do  
      2032 roku.  
 

10.Radny Jozef HINCA – na obiekcie Szkoły Podstawowej w Podjazach też jest eternit, który  
      powinien być zmieniony.  
 
11.Radny Krzysztof BASKE – pomieszczenia, które znajdują się na kąpielisku gminnym winne  
      zostać wydzierżawione komuś na sprzęt wodny. 
      Wójt Gminy Bernard GRUCZA stwierdził, dziś nie odpowiem na ten temat. 
 

12.Mieszkaniec wsi Sulęczyno Gerard GAWIN wypowiedział się na temat gazu łupkowego.  
      Byłem zaproszony na spotkanie o zajęcie stanowiska na skutek protestów ludności. Stanowisko  
      ZK-P po licznych dyskusjach zrodziło sceptyczne, krytyczne i negatywne nastroje. Dotychczas  
      Kaszuby nie są zniszczone. Wiercenia mogą zagrozić środowisku naturalnemu. Bodźmy czujni.  
 

13.Sołtys Sołectwa Zdunowice Jan ZBLEWSKI  stwierdził, iż obroniliśmy nasze sołectwo od  
     badania nad wydobywaniem gazu łupkowego.  
     Jesteśmy ciekawi  - ile Gmina będzie stratna przez nasze sołectwo, że nie weszliśmy do tego  
     badania?  
     Gmina Stężyca – Wójt Gminy i Rada Gminy jest przeciwna wydobywaniu gazu łupkowego na  
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     ich terenie. 20 grudnia 2011 roku podejmą uchwałę w sprawie nie wyrażenia zgody na  
     wydobywanie gazu łupkowego w Gminie Stężyca.  
  
14.Mieszkaniec Sołectwa Zdunowice Pan SAWICKI – protest trwa.  
      Gdzie jest nasz wywiad z POLSAT-em?  
      Straszy się, że rolnicy będą wywłaszczani .     
     Można zapoznać się ze stroną internetową – mity i fakty, dot. gazu łupkowego.  
       
      Wójt Gminy Bernard GRUCZA – jeszcze raz apeluję o rozwagę. Nikt jeszcze nie wie, czy to  
      będzie opłacalne. Jeśli dojdzie do fazy produkcyjnej to będzie za 5 – lat. Nie ma żadnej mowy,  
      że madia się umówiły.  
      Jednocześnie stwierdził „ ja się nie dam wymanewrować ”.  
 
15.Radny Jacek DRIWA stwierdził, iż proponuje zwołać sesję Rady w tej sprawie. 
 

      Na powyższym zakończono punkt 6 porządku obrad sesji Rady Gminy. 
 

    Po wyczerpaniu całego porządku obrad X sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno     
    Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN podziękował wszystkim za obecność i owocne  
    obrady oraz stwierdził „zamykam obrady X sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA: 
       
Jolanta BRONK  
Inspektor ds. obronnych oraz obsługi  
Rady Gminy i jej organów 
 

 
 


